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l Ako budú prebiehať spojené voľby? l Kandidáti na primátora mesta Ilava 
odpovedali na rovnaké otázky l Štefánikova ulica má nové vodovodné 
i kanalizačné prípojky a už aj nový asfaltový povrch l V dome kultúry 

prebehlo stretnutie s jubilujúcimi občanmi o novorodenými 
občanmi mesta l Ilavskí karatisti opäť úspešní l

V aktuálnom vydaní si prečítate:
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Samosprávy a kraje aktuálne 
žijú prípravami na voľby. Tie budú 
tentokrát spojené, a tak predvoleb-
nú kampaň o to viac počuť. Vybrať 
si môžete nielen primátorov, sta-
rostov, či mestských poslancov, 
ale aj županov a zástupcov pre svoj 
okres v krajskom zastupiteľstve. V 
našom kraji sa o post predsedu 
uchádza šesť kandidátov. Za okres 
Ilava si spoločne do Zastupiteľstva 
TSK volíme štyroch poslancov, 
pričom záujem o tento post majú 
v našom okrese až dvadsiati šiesti 
kandidáti. V tomto volebnom 
období v krajskom parlamente 
nesedel nikto z Ilavy. Zastupovali 
nás traja poslanci z Dubnice nad 
Váhom, jeden z Novej Dubnice a 
jeden z Pruského. Na vlastnej koži 
sme pocítili, do akej veľkej miery 
nás môžu ovplyvniť problémy na 
krajskej úrovni, ktoré z pozície 
samosprávy nemôžeme vyriešiť. 
Cesty v správe TSK, železničný 
podjazd, most, cyklotrasy, cestov-
ný ruch… to sú najhlavnejšie témy, 
ktoré z pohľadu nášho mesta rieši 
vyšší územný celok. Nebuďme 
preto ľahostajní voči tomu, kto 
bude náš trenčiansky župan a ako 
bude vyzerať zloženie poslancov 
pre náš okres, pre obyvateľov 
Ilavy bude určite prospešné, keď v 
ňom bude mať zastúpenie aj naše 
mesto. V zozname registrovaných 
nájdete z Ilavy troch kandidátov. 

Pokiaľ ide o voľby do samo-
správ, kým v roku 2018 sa o post 
primátora uchádzalo päť kandidá-
tov, v roku 2022 boj o primátorskú 
stoličku zvedú iba traja. Poslanca-
mi sa pred štyrmi rokmi chcelo stať 
až 31 kandidátov, momentálne 
je toto číslo výrazne nižšie - zá-
ujem o poslanecký mandát má 
rovných 20 obyvateľov Ilavy. V 
dvoch volebných obvodoch to 
majú kandidáti dokonca už isté, 
najzaujímavejší bude volebný 
obvod číslo jedna, kde máte na 
výber až siedmich kandidátov, 
pričom volia sa iba traja. To, koho 
budete v sobotu 29. októbra 2022 
na hlasovacích lístkoch krúžkovať, 
je na vás. Hlavne však príďte k 
urnám a využite svoje volebné 
právo, ktoré nebolo vždy samo-
zrejmosťou a nenechajte za vás 
rozhodovať iných. 

Aj aktuálne vydanie Ilavského 
mesačníka, ktoré práve držíte v 
rukách, sa tento mesiac zaplnilo 
najmä politickou predvolebnou 
témou. To ďalšie, ktoré vyjde v 
novembri, vám už prinesie viac 
článkov zo spravodajstva, kultúry, 
a obsiahne aj príspevky, ktoré ste 
nám do redakcie poslali a teraz sa 
nám sem nevošli. 

Prajem vám krásne jesenné dni. 
V. Klobučníková
šéfredaktorka IM

Oznámenie o mieste a čase 
konania spojených volieb zamest-
nanci mesta doručili do poštových 
schránok. Voliči v nich našli zák-
ladné informácie o dátume a čase 
konania volieb, volebnom okrsku 
určenom pre danú adresu a struč-
nom spôsobe úpravy hlasovacieho 
lístka a preukázania sa totožnosti. 

Spojené voľby (do orgánov 
samosprávy obcí; do orgánov 
samosprávy krajov) sa konajú v 
sobotu 29. októbra 2022 v čase 
od 7:00 do 20:00 hod.

Hlasovanie vo voľbách 
- FAREBNÉ rozlíšenie
Volebné tlačivá vo volebných 

miestnostiach budú farebne odlí-
šené BIELOU a MODROU farbou.

Prevzatie hlasovacích lístkov a 
obálky potvrdí volič podpisom sa-
mostatne v zozname pre voľby do 
samosprávy mesta a samostatne v 
zozname pre voľby do samosprávy 
krajov.

Pre voľby do SAMOSPRÁVY 
KRAJOV bude slúžiť MODRÁ 
obálka, do ktorej volič vloží  2 
hlasovacie lístky s modrými 
pruhmi. Jeden hlasovací lístok 
bude určený pre voľby predsedu 
samosprávneho kraja a jeden pre 
voľby do zastupiteľstva samo-
správneho kraja. Po vyznačení 
kandidátov vhodí volič obálku do 
MODREJ volebnej schránky.

Pre voľby do SAMOSPRÁVY 
OBCÍ je určená BIELA obálka, 
do ktorej volič vloží 2 biele hla-
sovacie lístky. Jeden hlasovací 
lístok bude pre voľby primátora 
mesta a jeden pre voľby do mest-
ského zastupiteľstva.Po vyznačení 
kandidátov volič vhodí obálku do 
BIELEJ volebnej schránky na 
hlasovanie.

Ako vyznačiť kandidátov na 
hlasovacích lístkoch?

Jednotlivých kandidátov volič 
označuje na hlasovacích lístkoch 
KRÚŽKOVANÍM.

UPOZORŇUJEME, že hlasovací 
lístok je NEPLATNÝ,

l ak volič označí kandidátov 
iným spôsobom (podčiarknutím, 
krížikom, atď.)

l ak volič vloží hlasovací lístok 
do nesprávnej obálky

l ak volič vloží obálku do ne-
správnej schránky na hlasovanie

Prenosná volebná schránka
Volič, ktorý sa nemôže dostaviť 

do volebnej miestnosti zo závaž-
ných, najmä zdravotných dôvodov, 

ZÁKLADNÉ INFORMÁCIE PRE VOLIČOV

K SPOJENÝM VOĽBÁM 2022

má právo požiadať o vykonanie 
hlasovania do prenosnej volebnej 
schránky štandardne podľa zákona 
o výkone volebného práva. 

 
Špeciálny spôsob hlasovania
V spojených voľbách sa  prvý-

krát bude uplatňovať špeciálny 
spôsob hlasovania podľa zákona 
č. 185/2022 o špeciálnom spôsobe 
hlasovania vo voľbách do orgánov 
samosprávy obcí a vo voľbách do 
orgánov samosprávnych krajov, 
ktoré sa konajú v roku 2022 v 
rovnaký deň a v rovnakom čase. 

Znamená to, že budú zriadené 
špeciálne volebné komisie a voliči 
v izolácii alebo karanténe z dôvodu 
ochorenia COVID-19 budú môcť 
hlasovať doma do špeciálnej vo-
lebnej schránky. Pre okres Ilava 
sú zriadené dve špeciálne volebné 
komisie. Prvá komisia bude sídliť 
v Dubnici nad  Váhom a bude za-
bezpečovať špeciálne hlasovanie 

pre mestá Dubnica nad Váhom a 
Nová Dubnica. Druhá komisia bude 
sídliť v Ilave a bude zabezpečovať 
potreby špeciálneho hlasovania pre 
mesto Ilava a všetkých 18 obcí v 
okrese Ilava.

Hlasovanie do špeciálnej vo-
lebnej schránky určené len pre tie 
osoby v karanténe, ktoré nahlásili 
záujem o špeciálny spôsob hlaso-
vania vopred  - v piatok do 12-tej ho-
diny v obci svojho trvalého pobytu.

Trvalý pobyt - hlasovanie
Špecifikom spojených volieb 

do orgánov samosprávy obcí a do 
orgánov samosprávnych krajov je, 
že volič môže voliť len v obci svojho 
trvalého pobytu, nie je možné po-
žiadať o hlasovací preukaz.

Kto môže voliť?
Volič môže voliť len v obci svojho 

trvalého pobytu v určenom voleb-
nom okrsku.

Mierové námestie, ulice Ružová,
Farská, Moyzesova, Košecká, 
SNP, Záhumenská, Kukučínova,
občania s trvalým pobytom Ilava

ulice Medňanská, Skala, 
Jesenského, Kalinčiakova, 
Hollého, Slnečná a Lašteky I

ulice Pivovarská, Ľ. Štúra, 
Hviezdoslavova, Sládkovičova, 
Štefánikova

ulice Kpt. Nálepku, Sihoť, 
Záhradnícka, J. L. Bellu, 
Nádražná, Hurbanova, 
Mládežnícka, Za kanálom

mestská časť
Klobušice

mestská časť Iliavka,
Iliavčanská dolina a Záštepy

Farská 84/5,
Ilava

Medňanská 514/5,
Ilava

Pivovarská 662/81,
Ilava

Hurbanova 132/26,
Ilava

Okružná 55/1,
Ilava

Iliavka 8,
Ilava

Dom kultúry
Ilava

Volebná
miestnosť

Voleb.
okrsok

Adresa volebnej
miestnosti

Územný obvod

Základná 
škola Ilava

Základná
umelecká 
škola

Technické
služby 
mesta Ilava

Kultúrno-
spoloč. dom
Klobušice

Dom kultúry
Iliavka

1.

2.

3.

4.

5.

6.
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1. Ľuboš Greguška, 55 r., samostatne hospodáriaci roľník, NÁRODNÁ 
KOALÍCIA / NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI

2. Lukáš Koník, Mgr., 33 r., manažér, HLAS - sociálna demokracia
3. Viktor Wiedermann, Ing., 53 r., primátor, DOBRÁ VOĽBA a Umiernení

Volebný obvod č. 1 - Dom kultúry Ilava
Vo volebnom obvode sa volia 3 poslanci.
Kandidáti:
1. Štefan Čiernik, Ing., 28 r., správca skladového hospodárstva, 

nezávislý kandidát
2. Ľudmila Haasová, 70 r., dôchodkyňa, SMER - sociálna demokracia
3. Ľudmila Hujová, 61 r., štátna zamestnankyňa, Kresťanskodemo-

kratické hnutie
4. Stanislav Janušek, Ing., 57 r., referent stavebného úradu, STAROS-

TOVIA A NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI
5. Lukáš Koník, Mgr., 33 r., manažér, HLAS - sociálna demokracia
6. Jozef Kružliak, Mgr., 57 r., dôchodca, SMER - sociálna demokracia
7. Tibor Meliš, Ing., 59 r., podnikateľ, HLAS - sociálna demokracia
 
Volebný obvod č. 2  - Základná škola, Ul. Medňanská,  Ilava
Vo volebnom obvode sa volia 3 poslanci.
Kandidáti:
1. Martin Komada, 39 r., vývojar palubných sietí, Kresťanskodemo-

kratické hnutie
2. Peter Melo, JUDr., Ing., 54 r., obchodný riaditeľ, HLAS - sociálna 

demokracia
3. Dana Schillerová, 67 r., technicko-hospodárska pracovníčka, SMER 

- sociálna demokracia
 
Volebný obvod č. 3 - Základná umelecká škola
Vo volebnom obvode sa volia 2 poslanci.
Kandidáti:
1. Jana Dianová, Mgr., 58 r., učiteľka, Slovenská národná strana
2. Eduard Štencl, 45 r., referent, STAROSTOVIA A NEZÁVISLÍ 

KANDIDÁTI
3. Pavol Šupák, Ing., 58 r., logistik, SMER - sociálna demokracia
 
Volebný obvod č. 4 - Technické služby mesta Ilava
Vo volebnom obvode sa volia 2 poslanci.
Kandidáti: 
1. Etela Eglyová, RNDr., 67 r., iná zdravotnícka pracovníčka, SMER 

- sociálna demokracia
2. Pavol Filo, Ing., 37 r., administratívny pracovník, nezávislý kandidát
3. František Kis, 46 r., operátor, HLAS - sociálna demokracia
 
Volebný obvod č. 5 - Kultúrno - spoločenský dom Klobušice
Vo volebnom obvode sa volia 2 poslanci.
Kandidáti:
1. Daniel Streličák, 58 r., živnostník, nezávislý kandidát
2. Ivana Šimoniová, 43 r., vedúca špedície, NÁRODNÁ KOALÍCIA / 

NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI
3. Branislav Vavrík, Bc., 47 r., výsluhový dôchodca, Kresťanskode-

mokratické hnutie
 
Volebný obvod č. 6 - DK Iliavka
Vo volebnom obvode sa volí 1 poslanec.
Kandidáti:
1. Anton Bajzík, Ing., 52 r., zástupca primátora mesta, nezávislý kandidát

1. Jaroslav Baška, Ing., 47 r., predseda samosprávneho kraja, Dohňany, 
SMER - sociálna demokracia, HLAS sociálna demokracia, SME RODINA, 
Slovenská národná strana

2. Marian Kňažko, Ing., 58 r., stredoškolský učiteľ, Považská Bystrica, 
Slovenská ľudová strana Andreja Hlinku

3. Anton Kysel, Mgr., 64 r., inšpektor železníc, Trenčín, Kotlebovci - 
Ľudová strana Naše Slovensko

4. Miroslav Magdech, Mgr., MBA, 36 r., manažér, Považská Bystrica, 
REPUBLIKA

ZOZNAM ZAREGISTROVANÝCH KANDIDÁTOV
PRE VOĽBY PRIMÁTORA MESTA

PRE VOĽBY DO MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA PRE VOĽBY DO ZASTUPITEĽSTVA TSK

5. Peter Máťoš, PhDr., PhD., 35 r., viceprimátor mesta, Považská 
Bystrica, Kresťanskodemokratické hnutie, Sloboda a Solidarita, Občian-
ska konzervatívna strana, DOBRÁ VOĽBA a Umiernení, Progresívne 
Slovensko, SPOLU občianska demokracia, ODS - Občianski demokrati 
Slovenska, ŠANCA

6. Adrián Mikuš, Ing., 53 r., manažér, Trenčianske Jastrabie, nezávislý 
kandidát.

 

Volebný obvod č. 2 - Ilava
Vo volebnom obvode sa volia 4 poslanci.
1. Anton Bajzík, Ing., 52 r., zástupca primátora mesta, Ilava, nezávislý 

kandidát
2. Juraj Bartoš, 51 r., vedúci výroby, Košeca, Kotlebovci - Ľudová 

strana Naše Slovensko
3. Eva Bočincová, Mgr., 61 r., analytička, Dubnica nad Váhom, Kresťan-

skodemokratické hnutie, Sloboda a Solidarita, Občianska konzervatívna 
strana, DOBRÁ VOĽBA a Umiernení, SPOLU – občianska demokracia, 
ODS – Občianski demokrati Slovenska, ŠANCA

4. Viliam Cíbik, MUDr., PhD., 59 r., lekár, starosta obce, Pruské, 
STAROSTOVIA A NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI

5. Dagmara Debnárová, 64 r., dôchodkyňa, Dubnica nad Váhom, 
Komunistická strana Slovenska

6. Vladislav Galko, Ing., 45 r., obchodný riaditeľ, Borčice, Kresťan-
skodemokratické hnutie, Sloboda a Solidarita, Občianska konzervatívna 
strana, DOBRÁ VOĽBA a Umiernení, SPOLU – občianska demokracia, 
ODS – Občianski demokrati Slovenska, ŠANCA

7. Juraj Hort, Ing., 42 r., obchodný manažér a šéf gospelového zboru, 
Nová Dubnica, Kresťanskodemokratické hnutie, Sloboda a Solidarita, 
Občianska konzervatívna strana, DOBRÁ VOĽBA a Umiernení, SPOLU 
– občianska demokracia, ODS – Občianski demokrati Slovenska, ŠANCA

8. Mario Hrubý, Ing., 51 r., manažér, Ilava, NÁRODNÁ KOALÍCIA / 
NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI

9. Roman Huňa, Dr., Mgr., 50 r., konzultant, Pruské, nezávislý kandidát
10. Jaroslav Koyš, Ing., 51 r., starosta obce, Ladce, SMER - sociálna 

demokracia, HLAS sociálna demokracia, SME RODINA, Slovenská 
národná strana

11. Tibor Kramár, Mgr., LL.M, 59 r., manažér, Nová Dubnica, Demo-
kratická strana

12. Peter Krupa, 42 r., poslanec Národnej rady, Nová Dubnica, Kotle-
bovci - Ľudová strana Naše Slovensko

13. Gabriela Krupová, 47 r., ekonómka, Nová Dubnica, Kotlebovci - 
Ľudová strana Naše Slovensko

14. Milan Kučiak, 53 r., technik údržby, Borčice, REPUBLIKA
15. Peter Marušinec, Ing., 41 r., primátor mesta, Nová Dubnica, SMER 

- sociálna demokracia, HLAS sociálna demokracia, SME RODINA, 
Slovenská národná strana

16. František Meliš, Ing., 31 r., prevádzkový zámočník, Ladce, nezá-
vislý kandidát

17. Pavol Pažitka, Bc., 54 r., zástupca primátora mesta, Nová Dubnica, 
SMER - sociálna demokracia, HLAS sociálna demokracia, SME RODINA, 
Slovenská národná strana

18. Slávka Polakovičová, 40 r., nezamestnaná, Nová Dubnica, Kotle-
bovci - Ľudová strana Naše Slovensko

19. Gabriela Poliaková, Ing., 47 r., obchodná riaditeľka, Tuchyňa, 
nezávislá kandidátka

20. Martin Rác, Ing., 43 r., starosta, Bolešov, nezávislý kandidát
21. Emil Suchánek, Ing., 67 r., personálny poradca a kouč, Dubnica 

nad Váhom, nezávislý kandidát
22. Viera Tichá, 37 r., projektová nákupkyňa, Pruské, SMER - sociál-

na demokracia, HLAS sociálna demokracia, SME RODINA, Slovenská 
národná strana

23. Antónia Tomanová, Ing., 52 r., finančná manažérka, Dubnica nad 
Váhom, OBYČAJNÍ ĽUDIA a nezávislé osobnosti (OĽANO), NOVA, 
Kresťanská únia (KÚ), ZMENA ZDOLA, ZA ĽUDÍ

24. Tomáš Truchlý, Ing., 39 r., zástupca primátora mesta, Dubnica 
nad Váhom, nezávislý kandidát

25. Viktor Wiedermann, Ing., 53 r., primátor, Ilava, Kresťanskodemo-
kratické hnutie, Sloboda a Solidarita, Občianska konzervatívna strana, 
DOBRÁ VOĽBA a Umiernení, SPOLU – občianska demokracia, ODS 
– Občianski demokrati Slovenska, ŠANCA

26. Peter Wolf, Mgr., et Mgr., 36 r., primátor mesta, Dubnica nad 
Váhom, nezávislý kandidát.

PRE VOĽBY PREDSEDU TSK
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PREDVOLEBNÉ ROZHOVORY S KANDIDÁTMI NA PRIMÁTORA MESTA ILAVA

Ľuboš
GREGUŠKA 1
VEK: 55 r.
VZDELANIE: stredná škola  
KANDIDUJE ZA STRANU: 
NÁRODNÁ KOALÍCIA/NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI
ZAMESTNANIE: samostatne hospodáriaci roľník
RODINA: ženatý, 6 detí 
VOĽNÝ ČAS: farma a všetko okolo nej, 
turistika a cestovanie 

 Prečo ste sa rozhodli 
kandidovať na post primátora 
mesta Ilava?

- V roku 2020 som kúpil v 
Klobušiciach skleníkové hos-
podárstvo. Následne na to som 
začal vybavovať potrebné povo-
lenia a intenzívnejšie som začal 
chodiť po úradoch. Zaskočila ma 
miera byrokracie, aká na meste 
panuje. Bol som zvyknutý na to, 
že ľudia dokážu byť ústretovejší, 
ale v Ilave sa takmer nedá nič 
vybaviť, vysoká miera byrokracie 
sa tu snúbi so závisťou. Mal som 
aj nemilú skúsenosť, že sa mi 
súčasný primátor vyhrážal. Dal 
som naňho trestné oznámenie, 
avšak policajti to uzavreli ako 
slovo proti slovu. Vtedy som sa 
rozhodol, že tento postup sa mi 
zdá byť veľmi neprofesionálny 
a všetko som začal podriaďovať 
tomu, že niečo treba zmeniť. V 
Ilave som býval od roku 1986, 
síce som sa odsťahoval, ale 
bydlisko som si plánoval dať 
naspäť, čomu tiež predchádzali 
rôzne obštrukcie. 

 Čo vo svojom volebnom 
programe ponúkate voličom? 

- Nemám volebnú kampaň 
robenú profesionálnym tímom, 
je nás pár ľudí, ktorí chceme, 
aby sa veci posúvali smerom 
vpred. Budem ale poukazovať 
na to, ako sa veci nedokážu 
hýbať, ako sú zneužívané staré 
projekty na volebnú kampaň, ako 
terajší primátor klamal ľuďom a 
prešlo mu to. V minulej  volebnej 
kampani použil fotografiu mosta 
starú 15 rokov, ktorá nemala nič 
spoločné s riešením problému a 
všetci vedeli, že je to iba utópia a 
s mostom sa za 4 roky neudialo 
nič. V minulej kampani dostal 
otázku od ľudí, či vezme naspäť 
p. Čiernika. Jasne sa vyjadril, že 
nie, ale ako všetci vieme, opak 
je pravdou. Sľuboval personálny 
audit, žiadny ale neprebehol. 
Zaskočilo ma aj to, že síce pre-
zentoval, že chce šetriť verejnými 
financiami, na prvej schôdzi si 
nechal zvýšiť plat. Ďalej sľúbil 
dôchodcom denný stacionár, 
namiesto toho sa dôchodcovia 
dočkali turistického centra, kde 
sa nám odprezentoval izraelský 
veľvyslanec. Na základe čoho asi 
zlacnel chlieb v Ilave.  

 Aké sú vaše priority do 
nastávajúceho volebného 
obdobia v prípade, že budete 
víťazom komunálnych volieb 
v Ilave?

- Chcel by som do budovy 
bývalej obchodnej akadémie pri-
navrátiť opäť strednú školu, kde 
už som rozbehol nejaké kroky. 
Stredné školstvo jednoznačne 
patrí do okresného mesta, bez 
strednej školy sme raritou na 
Slovensku... Čo sa týka športu, 
podporil by som všetky druhy 
bez rozdielu, od šachu  až po 
futbal, zároveň  podotýkam, že 
aj kultúru akúkoľvek, či folklór, di-
vadlo, podujatia pre dôchodcov. 
Určite som za to usporadúvať 
viac kultúrnych podujatí hlavne 
pre dôchodcov. Určite by som 
navýšil rozpočet všetkých kul-
túrno - športových zložiek aj o 
sto percent a som presvedčený, 
že by to nijako neohrozilo rozpo-
čet. Jednoznačne naštartujem 
mužský futbal, lebo aj to je druh 
kultúry, nedeľné popoludnie 
vždy patrilo futbalu. Netvrdím, 
že každý chce tráviť voľný čas 
futbalom, ale aj pre 10% ľudí sa to 
oplatí robiť. Zarazilo ma, že Ilava 
nemá ešte vybudovanú žiadnu 
cyklotrasu. Ak sa mi podarí dostať 
na stoličku primátora, budem 
tlačiť na vybudovanie cyklotrasy 
medzi Ilavou a Pruským, Ilavou 
a Košecou, Ilavou a Klobušicami 
a Klobušicami a Prejtou. Bol by 
som rád, keby sa pred škôlkou 
v Klobušiciach urobilo parkova-
nie, lebo momentálne je to tam 
nedoriešené a slabší šoféri tam 
môžu mať problém. Oprášiť by 
sa dal aj projekt plavárne.

 Aký máte názor na par-
kovaciu politiku v centrálnej 
mestskej zóne? Ste za platené 
parkovanie? Ako vnímate 
zavedenie mestskej polície 
v Ilave?  

- Myslím si, že je tam kus 
dobre spravenej roboty. Môj 
názor je, že by to chcelo ešte 

trošku dotiahnuť. Tých 40 minút 
zdarma, ktoré sú na Mierovom 
námestí pred poštou, by mohlo 
byť pre celé mesto. Myšlienka 
je to veľmi dobrá, pretože za-
mestnanci sú nútení parkovať 
ďalej a tí, čo si chcú ísť vybaviť 
potrebné záležitosti, majú kde v 
centre zaparkovať. Takže áno, 
po 40 minútach zdarma som 
určite za platené parkovanie. Čo 
sa týka mestskej polície, možno 
mi tento názor poškodí, ale sú to 
podľa mňa vyhodené peniaze. 
Nezlepší to život obyvateľom 
Ilavy, Iliavky ani Klobušíc... 
Kontrola parkovania by mohla 
byť zabezpečená aj kamerovým 
systémom s jednoduchým pra-
coviskom založená na princípe 
objektívnej zodpovednosti.

 Parkovacie miesta na 
sídliskách sú problémom v 
každom meste. Ako to vidíte 
Vy – parkovacie miesta verzus 
zeleň? 

- Treba si uvedomiť, že tráva, 
ktorá sa kosí, nie je žiadna zeleň. 
Sú ňou stromy, kríky a permakul-
túrna zeleň. Preto som za to, aby 
sa parkovacie miesta rozširovali 
na trávnatých plochách, ktoré 
neprinášajú žiaden osoh. Veľmi 
dobre chápem, že sa nájdu ľudia 
proti, ale ak niekto nerozumie, 
ako fungujú prírodné cykly a 
čo tvorí prírodnú biodiverzitu, je 
to ako pýtať sa maliara, aký je 
postup pri výrobe raketového 
motora. 

 Čo podľa Vás najviac trápi 
obyvateľov Ilavy?

- Jednoznačne ich trápi naj-
viac to, že sa nemôžu dostať 
domov medzi druhou a štvrtou. 
Problém so zatvoreným kanál-
skym mostom sa nepodarilo 
vyriešiť za štyri roky a je to stále 
horšie a horšie. Je to tragikomic-

ké. Jednoznačne bolo potrebné 
pritlačiť na VÚC a pýtať si hlavne 
protokoly o meraní záťaže, lebo 
nie je prípustné, aby zo dňa na 
deň zatvorili most, po ktorom 
chodili 45-tonové kamióny. 
Rozhodnutie vylúčiť akúkoľvek 
dopravu, dokonca i chodcov, 
sa mi zdá byť absolútne nelo-
gické. Som si istý, že keby sa 
postupovalo citlivejšie, most 
mohol byť spojazdnený do 3,5 
tony minimálne v jednosmernej 
premávke, čo by výrazne odľah-
čilo kruhový objazd pri Slovnafte. 
Ten treba urobiť dvojúrovňový 
smerom do vnútra, čo sa mi 
zdá ako najlogickejšia možnosť.  

 Čo by ste v primátorskej 
stoličke urobili ako prvé?

- Viem, že toto nebude po-
pulárne – ale odrežem choré 
články klientelizmu a mrhania s 
verejnými financiami. Preto by 
som určite urobil ten sľubovaný 
personálny audit. Budem chcieť 
vedieť, čo je náplňou práce zá-
stupcu primátora a vedúceho 
oddelenia rozvoja. Tieto funkcie 
tu nikdy neboli, preto to vnímam 
ako zbytočné mrhanie verejnými 
financiami. Samozrejme, že 
ľudia, ktorí si za svojou robotou 
stoja a robia si ju dobre, by ju 
mali robiť aj naďalej. 

 Čo by ste na záver odká-
zali svojim potencionálnym 
voličom? 

- Pokiaľ obyvatelia Ilavy, Iliav-
ky a Klobušíc chcú, aby mesto a 
prímestské časti ožili a napredo-
vali, a ak chcú zmenu, musia prísť 
voliť. Dvaja Japonci Samo a Sato 
to za nich nespravia, myslím, že 
toho majú po celom svete dosť.

Rozhovor je autorizovaný 
respondentom. Uverejnené 
príspevky sa nemusia zhodovať 
so stanoviskom redakcie.
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PREDVOLEBNÉ ROZHOVORY S KANDIDÁTMI NA PRIMÁTORA MESTA ILAVA

Mgr. Lukáš
KONÍK 2
VEK: 33 r.
VZDELANIE: ukončené vysokoškolské vzdelanie
II. stupňa na Fakulte managementu
Univerzity Komenského v Bratislave
KANDIDUJE ZA STRANU: 
HLAS - sociálna demokracia
ZAMESTNANIE: manažér
RODINA: ženatý, 2 deti 

 Prečo ste sa rozhodli 
kandidovať na post primátora 
mesta Ilava?

- Rozhodol som sa kandidovať, 
lebo chcem toto mesto posunúť 
ďalej. Ilava je prekrásne mesto 
a má právo byť moderné, pro-
sperujúce a hrdé okresné mesto 
stredného Považia. Ale mojou 
úlohou nie je kritizovať doterajšiu 
prácu vedenia mesta, aj keď s 
mnohými rozhodnutiami a reali-
záciami nesúhlasím a určite by sa 
dali urobiť lepšie a efektívnejšie.

 Čo vo svojom volebnom 
programe ponúkate voličom?

- Zlepšenie životnej úrovne 
celospoločensky v našom meste. 
Aby každá veková kategória deti, 
pracujúci, rodiny s deťmi a seniori 
pocítili, že mesto je tu pre nich 
a robí pre nich. Vo volebnom 
programe ponúkam zlepšenie  v 
oblasti školstva a športu, sociálnej 
oblasti, dopravnej infraštruktúry 
a kultúry.

 Aké sú vaše priority do 
nastávajúceho volebného 
obdobia v prípade, že budete 
víťazom komunálnych volieb 
v Ilave?

- Mojou prioritou je byť PRI-
MÁTOROM všetkých občanov, 
všetci sú pre mňa dôležití. Určite 
podporím a budem trvať na zlep-
šení života komunity dôchodcov, 
školy, škôlky a ihriská pre všetky 
vekové kategórie. Pre strednú 
generáciu spravím všetko pre 
možnosť športu a maximálneho 
oddychu.

 Aký máte názor na par-
kovaciu politiku v centrálnej 
mestskej zóne? Ste za platené 
parkovanie? Ako vnímate zave-
denie mestskej polície v Ilave?

- Jednoznačne podporujem  
parkovaciu politiku v centre Ilavy, 
ale nie takú, aká je v dnešnej  
forme. Parkovacia politika má 
pomáhať občanom mesta, no 
zároveň aj podporovať podni-
kateľské subjekty, ktoré v Ilave 
prevádzkujú obchody, aby ich 
nezlikvidovala. Osobne som zá-
stancom konceptu občan, ktorý 
platí dane (resp. nie je dlžníkom 
voči mestu) má právo parkovania 
v parkovacej zóne zdarma. Túto 
situáciu vyriešia  parkovacie 
karty, ktoré mesto po uhradení 
miestnych daní a poplatku za 
komunálne odpady vydá obyvate-
ľom. Návštevníci majú právo min. 
jednu hodinu parkovania zdarma 
v centre mesta.

Mestská polícia je neodmysli-
teľnou súčasťou každého okres-
ného mesta. Má pomáhať a byť 
vzorom pre obyvateľov, zabez-
pečovať poriadok v meste, nielen 

Rozhovor je autorizovaný 
respondentom. Uverejnené 
príspevky sa nemusia zhodovať 
so stanoviskom redakcie.

VOĽNÝ ČAS:  Medzi moje záujmy patria predovšetkým veci verejné, 
čo sa deje okolo mňa mi nie je ľahostajné a chcem spraviť niečo viac. 
K mojim záľubám neodmysliteľne patrí taktiež fotografovanie a pobyt v prírode.
 

vyberať, čo najviac pokút a osá-
dzať zabezpečovacie zariadenia 
(papuče) za parkovanie. Mestská 
polícia musí pomáhať občanom s 
každodennými problémami.

 Čo podľa Vás najviac trápi 
obyvateľov Ilavy?

- Rád komunikujem s  občan-
mi nášho mesta, od ktorých sa 
dozvedám veci, ktoré ich trápia 
-  je to od zlej dopravnej   situ-
ácie,  zanedbané sídliská, ktoré 
potrebujú urgentnú revitalizáciu, 
školstvo, kultúra, vybudovanie 
športoviska, aby sa naše deti mali 
kde hrávať, či rozvíjať svoj talent až 
po komunikáciu s mestom, ktorá 
v posledných rokoch stagnovala.

 Čo by ste v primátorskej 
stoličke urobili ako prvé?

- Moje prvé kroky by sme-
rovali do kancelárií, ku mojim 
budúcim kolegom, aby som sa 
im osobne predstavil a rád by 
som ich spoznal po ľudskej a 
profesnej stránke. Ďalšie kroky 
by boli ekonomické audity mesta 

a riešenie rozpočtu pre 

r o z p o č e t 
nie je taký 

ne a vždy budem prihliadať na 
oprávnené záujmy občanov s dô-
razom na skvalitnenie podmienok 
života a jeho ďalšieho rozvoja a 
napredovania.

Ilavu na nadchádza-
júci rok. Nie sme 
veľké mesto, 
ale výnos z 
podielo-
vých daní 
m á m e 
vysoký. 
Mestský 

m a l ý  o p r o -
ti iným mestám, 
ktoré sú raz tak väčšie a 
využili možnosti na rých-
lejší rast, dokázali vybudovať 
viac ako naše mesto.

 Čo by ste na záver 
odkázali svojim potencionál-
nym voličom?

- Neviem, či odkázať, možno 
skôr vyslať občanom Ilavy jasný 
signál - poďte voliť 29. októbra a 
spoločne vybudujme moderné 
fungujúce mesto, na ktoré bude-
me hrdí. Chcem uistiť občanov, že 

ich požiadavky a potreby 
budem brať vážne, zodpoved-
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PREDVOLEBNÉ ROZHOVORY S KANDIDÁTMI NA PRIMÁTORA MESTA ILAVA

Ing. Viktor
WIEDERMANN 3

VEK: 53 r.
VZDELANIE: vysokoškolské 
KANDIDUJE ZA STRANU: 
DOBRÁ VOĽBA A UMIERNENÍ
ZAMESTNANIE: primátor
RODINA: ženatý, 2 deti 
VOĽNÝ ČAS: knihy, turistika v prírode

 Prečo ste sa rozhodli 
kandidovať na post primátora 
mesta Ilava?

- Ako som sa už na začiatku 
tohto volebného obdobia vyjadril, 
štyri roky je dosť krátky čas na 
realizáciu všetkých plánov. Preto 
dôvodom opätovnej kandidatúry 
u mňa je hlavne kontinuita toho, 
čo sme v tomto volebnom období 
začali. Nie všetko sa podarilo 
dokončiť, preto by sme chceli 
pokračovať a nadviazať na to 
dobré. Spomeniem napríklad 
štyri etapy rekonštrukcií ciest a 
chodníkov, obnova mestského 
múzea a zriadenie infocentra, re-
konštrukcia verejného osvetlenia, 
modernizácia vybavenia technic-
kých služieb, nové športoviská 
a obnova jestvujúcich ihrísk… 
Projektov menších či väčších bolo 
mnoho, ale toto sú tie, v ktorých 
budeme kontinuálne pokračovať 
aj naďalej. 

 Čo vo svojom volebnom 
programe ponúkate voličom? 

- Volebný program zahŕňa 
hlavné ciele a vízie na nadchá-
dzajúce obdobie. Samozrejme 
okrem nich je to bežná práca na 
rôznych menších projektoch. Z 
tých väčších by som ale rád spo-
menul výstavbu domu sociálnych 
služieb pre našich seniorov. Na 
tomto projekte už pracujeme, 
chceli by sme na tieto účely využiť 
časť budovy bývalej obchodnej 
akadémie. Zároveň by tam bol už 
aj denný stacionár, ktorý som mal 
v programe na toto volebné ob-
dobie, ale žiaľ kvôli okolnostiam, 
najmä v súvislosti s pandemickou 
situáciou, sa nám to nepodarilo. 
V pláne obnovy sú alokované 
financie na rekonštrukciu budov 
s tým, aby sa znížila ich energe-
tická náročnosť. My takéto budovy 
máme, spomeniem napríklad 
Dom kultúry v Ilave, Dom kultúry v 
Klobušiciach či Hasičskú zbrojni-
ca v Ilave. Počas tohto volebného 
obdobia sme vybudovali nové 
detské ihrisko v Klobušiciach a 
zrealizovali aj pilotný projekt multi-
funkčného ihriska, ktoré je určené 
pre všetky generácie. Podobne by 
sme chceli pokračovať na ďalších 
sídliskách. Potenciál naň majú na-
príklad Klobušice a vnútroblok na 
Medňanskej ulici. Živý je naďalej 
aj projekt multifunkčného ihriska 
pre žiakov v areáli základnej 
školy. Dôležitým bodom je aj 
budovanie siete cyklotrás v okolí 
nášho mesta. Ako vieme, župa 
bude realizovať v Ilave ďalší úsek, 
na čo by sme chceli nadviazať a 
poskytnúť kvalitnú sieť cyklotrás. 
Ak som už spomenul, nadviaže-
me aj na to, čo už sme rozbehli. 

Opravili sme 2 km ciest, 2,8 km 
chodníkov a 1950 m2 výtlkov 
v štyroch etapách. Pripravenú 
máme už aj piatu etapu, na jar by 
sme tak chceli opraviť Zámockú a 
Záhumenskú ulicu a chodník na 
Pivovarskej. 

 Aké sú vaše priority do 
nastávajúceho volebného 
obdobia v prípade, že budete 
víťazom komunálnych volieb 
v Ilave?

- Ilava sa postupne zviditeľňuje 
v rámci okresu, kraja i Slovenska. 
Naše stredné Považie poskytuje 
neopakovateľnú atmosféru, s 
bohatou históriou, kultúrou a 
tradíciami. Je dôležité vedieť túto 
bohatú paletu možností ponúknuť 
návštevníkom nášho kraja. Len 
nedávno sme otvorili nové info-
centrum, ktoré má slúžiť práve 
na tento účel, poskytnúť návštev-
níkom komplexnú informáciu o 
tom, aké sú možnosti kultúrneho, 
spoločenského alebo športového 
vyžitia. Rozvoj cestovného ruchu 
v našom kraji je pre mňa jednou 
z tém, ktorej by som sa chcel 
venovať aj ako poslanec VÚC. A 
samozrejme aj z pozície primátora 
mi veľmi záleží na zviditeľňovaní 
nášho mesta. V rekonštrukcii 
múzea budeme pokračovať na 
poschodí, pripravíme kvalitnú 
národopisnú expozíciu, kde vynik-
ne naša vzácna zbierka krojov z 
regiónu, ako aj prírodovednú časť, 
ktorá bude zaujímavá najmä pre 
žiakov. Pustíme sa aj do projektu 
prístavby knižnice, ktorá by sa na-
chádzala v spoločnom komplexe 
s múzeom a infocentrom.

 Aký máte názor na par-
kovaciu politiku v centrálnej 
mestskej zóne? Ste za platené 
parkovanie? Ako vnímate zave-
denie mestskej polície v Ilave?  

- Ja som spokojný s tým, ako 
to po roku funguje. Som rád, že 
sú v drvivej väčšine pozitívne 
ohlasy. Nebol to projekt, ktorý 
by sme narýchlo riešili od stola. 

Naopak, pripravoval sa dlhodobo 
a bol konzultovaný s odborníkmi 
na statickú dopravu a využili sme 
aj skúsenosti z iných miest, kde 
už majú reguláciu parkovania 
zavedenú a prispôsobili sme to 
na naše pomery. Cieľom bolo do-
stať z centra dlhodobo parkujúce 
vozidlá, ktoré tu boli odstavené 
vozidlá počas celej pracovnej 
doby, a to sa nám podarilo. Ešte 
raz ďakujem všetkým poslancom, 
ktorí to podporili, lebo nebol to 
jednoduchý ani populárny krok.

 Parkovacie miesta na 
sídliskách sú problémom v 
každom meste. Ako to vidíte 
Vy – parkovacie miesta verzus 
zeleň? 

- My sme už v tomto volebnom 
období mali ambíciu problém s 
parkovaním na sídliskách riešiť. 
Konkrétne sa jedná o mestskú 
časť Stred, kde sme obyvate-
ľom ponúkli alternatívu, že by 
parkovacie plochy boli umiest-
nené v rámci priestoru medzi 
panelákmi. Zdôrazňovali sme, 
že by nešlo o betónovú plochu, 
ale o ekodlažbu. Išlo nám najmä 
o kombináciu so zeleňou.  Cie-
ľom je, aby sme tento priestor 
zharmonizovali. Budeme musieť 
riešiť dôležitú dopravnú tepnu – 
ulice Jesenského, Medňanská a 
napojenie na SNP. Toto určite 
bude témou budúceho volebného 
obdobia. 

 Čo podľa Vás najviac trápi 
obyvateľov Ilavy?

Určite je to sociálne zabezpeče-
nie. Máme prestárle obyvateľstvo 
a veľký dopyt po zariadeniach pre 
seniorov. Preto im chceme takúto 
službu poskytnúť. K témam, ktoré 
Ilavčanov trápia, patria však aj tie, 
ktoré nie sú v našej kompetencii. 
Nepochybne je to uzatvorenie 
mosta ponad Vážsky kanál a celá 
situácia s ním spojená. Most je 
plne v kompetencii kraja, a preto 
som sa rozhodol kandidovať aj 
do VÚC ako poslanec, aby som 

Ilavu zastupoval aj v krajskom 
zastupiteľstve. Ako poslanec vo 
VÚC môžem veci viac ovplyvniť a 
verím, že aj urýchliť. Je dôležité, 
aby nás v krajskom zastupiteľstve 
zastupovali ľudia, ktorí podporia 
dobré projekty a budú hľadať 
riešenia.

 Čo by ste na primátorskej 
stoličke urobili ako prvé?

- Keďže už tu sedím, nebolo by 
to také, ako po prvýkrát. Chcel by 
som nadviazať na to dobré, mys-
lím si, že tím ľudí je stabilizovaný a 
podávajú dobré výkony. Nejdeme 
do ľahkého obdobia, budeme sa 
musieť vysporiadať s úbytkom pe-
ňazí a extrémnym zdražovaním. 
Zvládneme to, keď sa vrátime k 
tomu, čo poznali naši predkovia – 
podpora, súdržnosť a spolupráca. 
Svoje rozhodnutie uchádzať sa o 
post primátora neľutujem. Je to 
škola života a posúva ma to ďalej. 
Teším sa na nové výzvy a na to, 
že sa budem môcť opäť ohliadnuť 
späť na množstvo výsledkov a 
pozitívnych zmien v meste. 

 Čo by ste na záver odká-
zali svojim potencionálnym 
voličom? 

- V prvom rade, aby prišli voliť. 
Je veľmi dôležité, aby si správne 
vybrali aj svojich poslancov. 
Primátor bez dobrého kolektívu 
poslancov mestského zastupiteľ-
stva, ktorí budú svedomito chrániť 
verejný záujem, nič nespraví. 
Vždy tam musí byť konsenzus 
a dohoda. Ľudia by si mali vy-
brať tých volených zástupcov, 
ktorým dôverujú, že ich budú 
dobre zastupovať. V konečnom 
dôsledku je to o tom, aby sme 
sa ako kolektív vedeli dohodnúť, 
iba vtedy posunieme mesto ďalej. 
Vtedy, keď projekty, ktoré plánu-
jeme, budeme vedieť spoločne aj 
zrealizovať. 

Rozhovor je autorizovaný 
respondentom. Uverejnené 
príspevky sa nemusia zhodovať 
so stanoviskom redakcie.
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Vážení spoluobčania, aj tieto komunálne 
voľby sa uchádzam o post poslanca mestského 
zastupiteľstva za našu mestskú časť „SIHOŤ“. 
Toto volebné obdobie mi ukázalo, čo všetko 
slovné spojenie „komunálna politika“ so sebou 
prináša. Priučil som sa mnohým veciam a videl 
som fungovanie samosprávy aj z iného pohľadu 
ako občana. Za to by som sa chcel všetkým, 
ktorí mi dali túto príležitosť, poďakovať. Rád 
by som moje fungovanie v krátkosti zhrnul do 
nasledovných bodov:

1. Podarilo sa dostať viac občanov na mestské 
výbory. Som tomu veľmi rád, nakoľko podnety na 
zlepšenia by mali ísť práve od obyvateľov.

2. Podarilo sa nám dokončiť dlhoročný projekt 
zjednosmernenia Ulice Kpt. Nálepku. Za mňa, ako 
občana, je tento projekt plus v rámci zjednodušenia 
dopravy na ulici. 

3. Na podnet obyvateľov sa opravili  niektoré 
miestne komunikácie. Cesta od bytovky č. 237 až po 
výjazd na ulicu pri kanáli. Taktiež sa podarilo opraviť 
časť ulice od „Hadieho ostrova“ po veterinárnu am-
bulanciu, kde sa napojila na už zrekonštruovanú časť 
komunikácie. Dúfam, že v nasledujúcom období sa 
podarí ešte spraviť prepoj od mosta cez Podhradský 
potok po výjazd na Mládežnícka ulicu pri kanáli a 
taktiež Záhradnícku ulicu.

4. Z veľkej časti sa podarilo opraviť detské ihrisko 
na Ulici Kpt. Nálepku. Opravili sa poškodené prvky, 
všetky prvky dostali nový náter, vymenilo sa staré 
pletivo za bránami na asfaltovom ihrisku, od cesty 
pribudol plot, vďaka ktorému je ihrisko opäť o niečo 
bezpečnejšie a vysadila sa aj nová zeleň. Aj vďaka 
pomoci občanov a dobrovoľníkov nielen z mestskej 
časti. Dúfam, že takáto spolupráca medzi občanmi 
bude fungovať aj do budúcna a vieme si takto spoločne 
skrášliť aj iné časti „SIHOTE“. V budúcnosti by som bol 

rád, ak by sa podarilo vymeniť aj povrch na asfaltovom 
ihrisku a keby pribudol ešte jeden basketbalový kôš 
a sieť na volejbal.   

5. Aj vďaka pripomienkam od občanov sa podarilo v 
spolupráci s TSM dosiahnuť pravidelné kosenie koryta 
potoka, plus sa nadstavila protipovodňová zábrana 
pod železničným mostom na podnet obyvateľov zo 
Záhradníckej ulice. 

6. V rámci mesta sa aj vďaka mojim pripomienkam 
a podnetom podarilo opraviť toalety a umyvárky v 
Materskej škole v Ilave. Mesto začalo s vysporiadaním 
pozemkov pod materskou školou. Do budúcnosti sa 
budem snažiť o to, aby sa dali pozemky čo najrýchlejšie 
do poriadku, aby sa mohlo pristúpiť k rozširovaniu aj 
Materskej školy v Ilave. Nakoľko mladých rodín stále 
pribúda a dopyt po materskej škole je stále veľký.

7. Za ostatné projekty v rámci mesta, ktoré sa 
spoločnými silami podarilo dotiahnúť do úspešného 
konca, spomeniem parkovanie v centrálnej mestskej 
zóne, rozšírenie kapacity Materskej školy v Klobuši-
ciach, množstvo opravených chodníkov a komunikácii 
v rámci všetkých mestských častí.

l l l 
V krátkosti by som Vám chcel predostrieť pár 

bodov, ktoré by som rád pretavil do reálu v nasle-
dujúcom volebnom období v našej mestskej časti:

1. Presadzovanie požiadaviek obyvateľov mestskej 
časti na pôde mesta.

2. Výmena asfaltového povrchu a oprava chodníkov 
na Ulici Kpt. Nálepku v smere od Podhradského potoka 
až po výjazd na ulicu pri kanáli.

3. Výmena asfaltového povrchu na Záhradnej ulici.
4. Výmena asfaltového povrchu na detskom ihrisku 

na Ulici Kpt. Nálepku plus osadenie ďalšieho basket-
balového koša a osadenie siete na volejbal.

5. Zvýšenie kapacity parkovacích miest v mestskej 
časti plus dotiahnutie aktuálnych projektov v rámci 

Ing. Pavol Filo, 37 rokov, ženatý, 2 deti                                    VOLEBNÝ OBVOD č. 4
administratívny pracovník                                                     NEZÁVISLÝ KANDIDÁT

parkovania.
6. Obnova workoutového ihriska v areáli MFK Ilava.
7. Vytvorenie skate parku pre našu mladú gene-

ráciu kolobežkárov a skaterov.
8. Podporovať aktivity typu „ak sa dá, skúsme si 

skrášliť mestskú časť aj sami“.
9. Vybudovanie zóny pre našich štvornohých 

miláčikov.   
Priority v rámci mesta, ktorým by som sa 

rád venoval:
1. Dokončiť vysporiadanie pozemkov v areáli 

Materskej školy v Ilave a následne jej rozšírenie. 
2. Transparentný výber detí do materskej školy.
3. Dokončiť rekonštrukciu umyvárok v materskej 

škole.
4. Ako člen rady školy by som aj v budúcnosti rád 

spolupracoval s rodičmi a vedením školy pri zabez-
pečovaní  čo najkvalitnejšie vzdelania pre naše deti.

5. Rozvoj zosúladenia rodinného a pracovného 
života podporou zariadení o starostlivosť pre deti 
do 3 rokov.      

6. Podpora vybudovania zariadenia sociálnych 
služieb, ktoré by zastrešovalo pobytovú sociálnu 
službu pre seniorov nášho mesta.

7. Podpora výstavby ekonomicky dostupného 
bývania.

8. Podpora spolupráce mesta s miestnymi podni-
kateľmi a obchodníkmi.

9. Plnenie komunitného plánu sociálnych služieb 
mesta.

Ak som Vás svojou doterajšou prácou oslovil a 
máte záujem na tom, aby som v nej pokračoval aj 
ďalej, príďte ma prosím podporiť v komunálnych 
voľbách. Spolu môžeme spraviť z nášho mesta 
krajšie miesto na život.

Ďakujem
Ing. Pavol Filo
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Piatkový večer 7. októbra bol 
veľmi príjemný. Hity známej 
speváčky Marcely Laiferovej 
nenechali divákov len tak se-
dieť. Veď jej piesne ako sú Pod 
bielou alejou, alebo Hrdá láska, 
poznajú staré mamy, mamy a aj 
mladá generácia. Na jej viac ako 
hodinovom koncerte sa tlieskalo, 
spievalo i tancovalo.

Primátor mesta Viktor Wieder-
mann privítal všetkých seniorov, 
tiež pani Marcelu a pri príležitosti 
Mesiaca úcty k starším povedal 
našim občanom pár povzbudzu-
jucich slov. Všetci prítomní si 
pochutnali na dobrotách, ktoré 

Úctu k starším sme prejavili
koncertom Marcely Laiferovej

pripravili šikovné ženy z klubu 
dôchodcov, pripili si dobrým vín-
kom a stretnutie s priateľmi im 
prinieslo nové podnety a určite 
príjemné chvíle.                  -jše-

Poslednou z ulíc, ktoré prešli 
obnovou v rámci štvrtej etapy 
rekonštrukcie ciest a chodníkov, 
je Ulica Štefánikova. Práce boli v 
druhom októbrovom týždni ukon-
čené poslednou fázou - položením 
nového asfaltového koberca. 
Pripomíname, že v rámci tejto 
etapy boli okrem Štefánikovej 
ulice zrekonštruované aj ulice Kpt. 
Nálepku, Kalinčiakova a Medňan-
ská. Do ďalšej piatej etapy sa 
radnica plánuje pustiť na jar. Ulica 
Zámocká, Záhumenská a chodník 
na Pivovarskej ulici sú v tejto 

PRÁCE NA ŠTEFÁNIKOVEJ 
ULICI FINIŠUJÚ

fáze už projektovo pripravené a 
do konca roka prebehne verejné 
obstarávanie na zhotoviteľa. 

-verk- 

V utorok 4.októbra 2022 zorgani-
zoval zbor pre občianske záležitosti 
v úzkej spolupráci s Oddelením 
kultúry mesta Ilava dve milé podu-
jatia. Najskôr sme o 14.00 hod. 
privítali nových občiankov a ich 
rodičov, a potom sme si o 15.00 
hod. v družnom rozhovore pose-
deli a pospomínali s jubilujúcimi 
spoluobčanmi.

Úsmevy na tvárach šťastných 
rodičov vyčarili svojím milým 
programom deti z MŠ Ilava a starkí 
si zanôtili pri nádhernom vystúpení 
Patrika Lukáča a Emky Vavríkovej 
zo ZUŠ Ilava. 

Poďakovanie patrí i učiteľom a 
riaditeľkám oboch škôl.  Primátor 
mesta Ilava Viktor Wiedermann 
vo svojom príhovore okrem iného 
poďakoval: rodičom, za najkrajší 
dar mestu – ich dieťatko, jubilantom 

V ilavskom dome kultúry 
opäť privítali novorodencov 
i oslávili životné jubileá
„Človek je krásny nielen vtedy, keď má pružný krok. Človek 

je krásny podľa múdrosti, čo zračí sa mu v oku, podľa vrások 
a bielych vlasov, podľa slov, keď ponára sa v rozhovore do 
rokov, keď aj on bol malý. Človek je krásny vtedy, keď ho 
ľudia majú radi.“

za dar múdrosti, za prežitý život.
Opäť je tu jeseň a mesiac októ-

ber, ktorý v plnej kráse čarovných 
farieb zaujal svoje miesto. Október 
je mesiac, ktorý je oslavou jesene 
života a pripomienkou úcty k všet-
kým starším ľuďom. Starnutie je 
zákonitý jav, ktorému podliehajú 
všetky živé organizmy, teda aj my 
ľudia. Úcta k starším by mala byť pri-
rodzenou súčasťou nášho života, 
mala by byť spontánna, nenásilná 
a nepretržitá po celý rok. Prejavuj-
me úctu, uznanie a lásku svojim 
rodičom, starým rodičom a starším 
vo svojom okolí. Nezabúdajme na 
úplne jednoduchú  vec, ktorá nás 
nič nestojí – úsmev a pozdrav. Po-
zdrav je prejavom zdvorilosti, úcty a 
rešpektu k druhému človeku - bez 
rozdielu veku.

 (A.Riecka za kolektív ZPOZu)
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S tichou spomienkou ku Tvojmu hrobu chodíme.
Pri plamienkoch sviečok sa za Teba modlíme. 
Boh si Ťa povolal, nemohol si s nami dlhšie byť, 
ale v našich srdciach zostávaš stále žiť!

Dňa 14. novembra 2022 si s bolesťou v srdci 
pripomenieme 1. výročie, odkedy nás náhle 
opustil náš drahý otec, manžel a starý otec
JAROSLAV SIRNÝ.
S láskou v srdci si na neho v modlitbách 
spomína manželka a deti s rodinami.

Nikdy nezabudneme: 
Človek odchádza, ale to krásne od neho zostáva v nás.
Že čas žiaľ zahojí, je len veľký klam.
Čím ďalej ubieha, tým väčšmi chýbaš nám!
Nech spíš tíško a snívaš už večný sen, 
v modlitbách sme s Tebou každučký deň. 

SPOMIENKA

SPOMIENKA

SPOMIENKA
Osud je veľmi krutý 
a nevráti, čo vzal. 
Zostali len spomienky 
a v srdci veľký žiaľ.

Uprostred večných 
ľudských slov. 
Odišla od nás navždy.
Ako rýchlo končí sa človek…
Odišla mama, 
všetko nám ju pripomína
a spomíname na ňu s láskou.

Dňa 4. októbra 2022 uply-
nulo 8 rokov od úmrtia našej 
drahej manželky, mamy a 
starej mamy

ANTÓNIE KOZÍKOVEJ. 
Venujte jej spolu s nami tichú 

spomienku.
Smútiaca rodina

KUMITE 12 rokov do 155 cm CH
1. Horák Tadeáš
3. Vladár Alex
KUMITE 13 rokov nad 55 kg  CH
2. Slavík Matej
KUMITE 16 – 17 rokov -65kg CH
3. Martinka Tomáš
KUMITE 16 – 17 rokov +65kg 

CH
2. Gašpar Miroslav
KUMITE 9 rokov OPEN D
1. Mráziková Lenka
2. Bellová Simona
3. Zuzíková Nikol
KUMITE 10 rokov od 145cm D
1. Damašková Sára
2. Franeková Lilly
KUMITE 13 rokov +55kg  D
1. Beniaková Tatiana
KUMITE 16 – 17 rokov -60kg D
1. Kadlečíková Katarína
KUMITE 16 – 17 rokov +60kg D
1. Balajková Natália
KATA GOJU  9  rokov 9.-7.

KYU CH
3. Kapitán Filip
KUMITE TEAM 8 – 9 rokov 

OPEN D
1. TJ Sokol Ilava A 
3. TJ Sokol Ilava B
KUMITE TEAM 10 – 11 rokov 

OPEN D
2.TJ Sokol Ilava  
KUMITE TEAM 14 – 17 rokov 

OPEN D
1. TJ Sokol Ilava
KUMITE 18 – 20 rokov D
2. Adamcová Romana
KUMITE 21 + rokov D
2. Adamcová Romana
Všetkým pretekárom ďakujeme 

za vzornú reprezentáciu a perfektné 
výsledky. Zároveň treba poďakovať 
koučom a rodičom za pomoc pri 
súťaži.

(Kamil Horák, tréner klubu)

PRIEVIDZA CUP - Slovenský pohár Karate

Klub dôchodcov v Luhačoviciach

V sobotu 24. septembra 2022 sa konal v Prievidzi turnaj Prievidza 
Cup a Slovenský pohár Karate. Naši pretekári získali celkom 12 zlatých, 
9 strieborných a 7 bronzových medailí. V konečnom rebríčku súťaže 
sme sa umiestnili ako klub na 3. mieste v úspešnosti pretekárov.

Dňa 6. ok-
t ób ra  2022 
uplynulo 12 
rokov, čo nás 
navždy opus-
tila naša drahá 
manželka, mat-
ka, babka, sestra a švagriná

EVA PAVLÍKOVÁ.
Venujte jej s nami tichú 

spomienku.
Smútiaca rodina 

Dňa 16. augusta 2022 pripravili 
seniori z klubu od Aničky Šatkovej 
poznávací zájazd do Luhačovíc a 
Zlína. Už v autobuse sa dozve-
deli, že luhačovická Vincentka 
je preto Vincentka, lebo prameň 
pomenovali už v roku 1860 po 
grófovi Vincentovi Serenyiovi z 
rodu Serenyiovcov, ktorým Lu-
hačovice patrili už od 17. storočia 
až do roku 1945. Prvé „kapce“ 
vyrábal otec Jana Antonína ml. a 
Tomáša Baťu už v druhej polovici 
19.storočia v Uherskom Hradišti 

v časti Rybárne. Jeho synovia 
sa postarali o expanziu firmy 
do celého sveta. Baťov kanál 
bol dlho takmer zabudnutý a až 
v poslednom desaťročí sa teší 
pozornosti. Človek by neveril, 
koľko zaujímavostí sa dá objaviť 
neďaleko od nás.

-josros-
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V ponuke aj 7-miestne vozidlá, ktoré obľubujú 
najmä dôchodcovia pri zdravotných ťažkostiach, 
mamičky s kočíkmi, deti do škôl 
či turisti a ľudia s nákupmi a batožinami.

17 rokov v Ilave sme tu stále

ďakujeme všetkým verným zákazníkom

Náš Facebook: PRIMA TAXI ILAVA

NON-STOP PRE VÁS
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domov, bytov, 
garáží, pivníc, povál 

a nebezpečného odpadu 
zo striech a iných.

ZATEPĽOVANIE DOMOV FASÁD VYPRATÁVANIE

Strechy l Altánky l Prístrešky

Rekonštrukcie domov a bytov
Zámková dlažba l Oplotenia

Tel. 0910 331 137 Tel. 0910 331 137
Izolácie l Čistenie a nátery strešných krytín

nezávislý kandidát na poslanca 
mesta Ilava za volebný obvod č. 1

Ing. Štefan ČIERNIK

Milí spoluobčania,
dovoľte mi predstaviť sa. Vo-

lám sa Štefan Čiernik, mám 28 
rokov, som ženatý a pracujem ako 
správca skladového hospodárstva 
vo firme predávajúcej nábytok.

Ako poslanec  MsZ v Ilave 
navrhnem a podporím:
 vybudovanie nového mul-

tifunkčného ihriska v areáli ZŠ 
Medňanská s bežeckou dráhou 
okolo

 vybudovanie druhého ihriska 
v areáli ZŠ s mantinelmi na hranie 
hokejbalu s možnosťou zaľadnenia

 efektívne využívanie zdrojov 
mesta

 riešenie parkovania na Ulici 
SNP s ohľadom na zeleň

 pravidelnú údržbu ihrisík a 
ich dostupnosť

 zabezpečenie mobilných 
toaliet v okolí námestia počas  
jarmoku

 častejší zber triedeného 
odpadu

 lepšie využívanie eurofon-
dov, grantov a dotácií

 postupnú obnovu futbalo-
vých tímov všetkých kategórií 
MFK Ilava

 organizovanie športových a 
kultúrno-spoločenských podujatí

Svojou prácou ako poslacnec 
MsZ by som chcel prispieť k tomu, 
aby naše mesto žilo aktívnejšie a 
pestrejšie.

S pozdravom
Ing. Štefan Čiernik
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